
PROTOKÓŁ Nr XIII/2019 

z XIII sesji Rady Gminy Czerniewice, odbytej w dniu 26 września 2019 r. 

w świetlicy wiejskiej w Czerniewicach 

 

 

 

Liczba radnych: - 15. 

Radni obecni - 15: 

  

1. Gierach Jan  

2. Goleń Grzegorz 

3. Gołębiewski Włodzimierz  

4. Jankowski Mirosław 

5. Juzwik Barbara 

6. Kacprzak Jarosław  

7. Kaczmarek Benedykt 

8. Kępa Aleksandra 

9.   Kępa Jarosław 

10. Koczywąs Wiesława 

11. Kościecha Paulina 

12. Michalak Marek 

13. Pietrzak Grzegorz  

14. Stefańska Renata 

15. Wiśnik Paweł 

 

 

Ponadto w obradach udział brali: 

 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2. Katarzyna Krakowiak – Sekretarz Gminy 

3. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy  

4. Paweł Jastrzębski – Kierownik Referatu GKiM 

5. Agnieszka Lechowska – Inspektor  UG 

6. Józef Michalik – Redaktor TIT 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata                      

2019-2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czerniewice na rok 2019. 

6. Przyjęcie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Czerniewice za I półrocze 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerniewice. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli na terenie Gminy Czerniewice oraz regulaminu przyznawania nagród                      

ze środków specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach                           

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Czerniewice. 

9. Rozpatrzenie korespondencji kierowanej do Rady Gminy. 

10. Sprawy różne. 

11. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 



Punkt – 1.  

 

Obrady XIII sesji Rady Gminy Czerniewice otworzył Przewodniczący Rady Jarosław Kępa.                     

Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Andrzeja Bednarka, Sekretarza Gminy Panią Katarzynę 

Krakowiak, Skarbnika Gminy Panią Marzenę Pawelec , Redaktora TIT Pana Józefa Michalika, 

pracowników Urzędu Gminy, radnych oraz sołtysów. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że  na stan 15 radnych, listę 

podpisało 15 radnych, co oznacza, że obrady są prawomocne i Rada jest władna do podejmowania 

wszelkich decyzji i uchwał. 

 

Punkt – 2. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kępa poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na sesję. Zaproponował dodanie do porządku obrad dwóch punktów.                                   

Jako punktu  9 w brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie uznania za zasadne nabycie przez gminę 

Czerniewice nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice oraz jako punktu 10                           

w brzmieniu: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę 

Czerniewice sieci wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które                   

te urządzenia wybudowały z własnych środków. 

Pozostałe punkty przesuną się o jeden. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

            Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata                      

2019-2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czerniewice na rok 2019. 

6. Przyjęcie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Czerniewice za I półrocze 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerniewice. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli na terenie Gminy Czerniewice oraz regulaminu przyznawania nagród                      

ze środków specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach                           

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Czerniewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za zasadne nabycie przez gminę Czerniewice 

nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę 

Czerniewice sieci wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych                             

i prawnych, które te urządzenia wybudowały z własnych środków. 

11. Rozpatrzenie korespondencji kierowanej do Rady Gminy. 

12. Sprawy różne. 

13. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez radnych. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 

 



Punkt – 3.  

 

Protokół z poprzedniej sesji został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, był 

wyłożony do wglądu przed sesją, jak też była możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim                

u pracownika obsługującego Radę. Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi do jego 

treści?  

Ponieważ radni żadnych zastrzeżeń nie zgłosili, Przewodniczący poddał protokół pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz „wstrzymujących się” przyjęła protokół z XII sesji Rady Gminy 

Czerniewice w przedstawionej wersji.  

 

Punkty. 4 - 5. 

 

Skarbnik Gminy Marzena Pawelec w połączonych punktach omówiła projekty uchwał:                

o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2032 oraz w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Czerniewice na 2019 rok. 

          Wójt odniósł się niektórych proponowanych zmian i poprosił  o podjęcie uchwał.           

 Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Grzegorz 

Goleń stwierdził, że komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała  projekt 

uchwały o  zmianie w Wieloletniej Prognozie Finansowej i nie wnosi żadnych uwag. 

 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Paulina 

Kościecha przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2019-2032,  który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz 1 głosem  „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XIII/78/19    

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2032, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na 2019 rok i nie wnosi żadnych uwag               

do projektu uchwały. 

 

Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Wiesława 

Koczywąs przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie  Gminy Czerniewice          

na 2019 rok, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz  głosów  „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XIII/79/19   

w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt – 6. 

 

Skarbnik Gminy Marzena Pawelec przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Czerniewice za I półrocze 2019 r. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Czerniewice za I półrocze 2019 r. 

Punkt – 7. 

           Inspektor Agnieszka Lechowska omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice. Poinformowała, że 

celem sporządzenia ww. zmiany planu jest zmiana brzmienia wybranych ustaleń tekstowych 

ograniczających realizacje planowanego zagospodarowania, takiego jak rozbudowa gminnej 

oczyszczalni ścieków, funkcjonowanie istniejącego zagospodarowania, w tym zabudowy 

siedliskowej zlokalizowanej w ramach terenów leśnych i dolesień. Pozostałe ustalenia w tekście 

planu oraz rysunek planu pozostają bez zmian. 

           Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał poinformował, 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice i nie 

wnosi żadnych uwag. 

        Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Wiesława 

Koczywąs przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czerniewice, który Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie. 

          Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XIII/80/19            

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu.  

Punkt – 8. 

Sekretarz Gminy Katarzyna Krakowiak omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli na terenie Gminy Czerniewice oraz regulaminu 

przyznawania nagród ze środków specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych                    

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Czerniewice. Poinformowała, że propozycje 

zmiany uchwały wynikają ze zmiany ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela. Dodała, 

że propozycje zmian polegają na:  

-  dostosowaniu zapisu dotyczącego wysokości dodatku za wychowawstwo, 

- przyznaniu dodatku dla nauczycieli opiekującym się oddziałem przedszkolnym,  

-  podwyższeniu z kwoty 50 zł do kwoty 100 zł dodatku dla nauczyciela  pełniącego funkcję 

opiekuna stażu. 

Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli na terenie Gminy Czerniewice 

oraz regulaminu przyznawania nagród ze środków specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych  w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Czerniewice i nie wnosi uwag 

do projektu. 

 Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Marek Michalak 

przedstawił  projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli na terenie 



Gminy Czerniewice oraz regulaminu przyznawania nagród ze środków specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Czerniewice, który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XIII/81/19              

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli na terenie Gminy Czerniewice oraz 

regulaminu przyznawania nagród ze środków specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych  w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Czerniewice, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

Salę obrad opuścił radny Jarosław Kacprzak. 

Punkt – 9. 

          Inspektor Agnieszka Lechowska omówiła projekt uchwały w sprawie uznania za zasadne 

nabycie przez gminę Czerniewice nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice. 

Poinformowała, że zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działka 

położona jest w obrębie Czerniewice i znajduje się w terenach dróg. Dodała, że przy podziale 

działek budowlanych działka ta została wydzielona na poszerzenie ul. Szkolnej. 

          Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał poinformował, 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała projekt uchwały w sprawie 

uznania za zasadne nabycie przez gminę Czerniewice nieruchomości położonej w miejscowości 

Czerniewice i nie wnosi uwag do projektu. 

           Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Barbara Juzwik 

przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uznania za zasadne nabycie przez gminę Czerniewice 

nieruchomości położonej w miejscowości Czerniewice, który Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

bez głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XIII/82/19          

w sprawie uznania za zasadne nabycie przez gminę Czerniewice nieruchomości położonej                  

w miejscowości Czerniewice, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Punkt – 10. 

            Kierownik Referatu GKiM Paweł Jastrzębski omówił projekt uchwały w sprawie  ustalenia     

zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę Czerniewice sieci wodociągowych i/lub 

kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia wybudowały z własnych 

środków. Poinformował, że projekt przygotowany został w związku z art. 31 ustawy z dnia 7 

czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, braku 

uwarunkowań prawnych w tym zakresie na terenie Gminy Czerniewice oraz informacją od 

inwestorów zainteresowanych taką formą budowy sieci wodociągowych i kanalizacyjnych. Dodał, że 

zasady odpłatnego przejęcia określa regulamin stanowiący załącznik do uchwały. 

 

       Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał poinformował,                 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 września 2019 r. przeanalizowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę Czerniewice sieci wodociągowych i/lub 

kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia wybudowały z własnych 

środków i nie wnosi uwag do projektu. 

 

             Członek Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Finansów i Uchwał Renata Stefańska    

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę 



Czerniewice sieci wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te 

urządzenia wybudowały z własnych środków , który Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. 

 

               Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” bez 

głosów „przeciwnych”, oraz głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XIII/83/19                      

w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przejmowania przez Gminę Czerniewice sieci 

wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia 

wybudowały z własnych środków, która stanowi załącznik do protokołu. 
        Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

        Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Punkt – 11. 

         Przewodniczący Jarosław Kępa poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły                

do Rady Gminy trzy pisma. Pisma były rozpatrywane na połączonym posiedzeniu stałych komisji 

Rady w dniu 26.09.2019 r. Komisje wypracowały stanowiska w sprawie przedstawionych pism. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” bez głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” 

przyjęła stanowiska wypracowane przez komisje. 

 

Punkt – 12. 

         W sprawach różnych nikt głosu nie zabierał. 

Punkt – 13. 

         Radni zabierali głos w następujących sprawach:  

Radny  Grzegorz Pietrzak– naprawa mostku, 

                                         - częste wyłączanie energii elektrycznej, 

                                         - lusterko na Bugaju. 

Radna Paulina Kościecha –chodnik od osiedla Skarpa do Lechowa, 

                                          - naprawa drogi Dąbrówka – Wielka Wola, 

                                          - droga od szkoły w stronę lasu, 

                                          - wycięcie akacji. 

Radna Aleksandra Kępa – podziękowanie za wykoszenie poboczy i „połatanie dziur”, 

                                         - miejsce autobusowe dla dzieci (obok cegielni), 

                                         - brak  przepustu obok OSP, 

                                         - uszkodzona kostka ( uzupełnić przed odbiorem drogi), 

                                         - usunięcie drzewa na Łubach. 

Wójt odniósł się do przedstawionych spraw. Powiedział, że zgłaszane potrzeby będą sukcesywnie 

realizowane. Dodał, że przerwy w dopływie prądu zostaną zgłoszone do zakładu energetycznego. 

Poprosił o przycinanie gałęzi przy swoich posesjach. Poruszył również narastający problem 

bezpańskich psów. 

Radny Grzegorz Goleń zapytał co z tzw. „małym projektem” dotyczącym oświetlenia Paulinowa. 

Wójt odniósł się do sprawy „małych projektów”.  

Punkt – 14. 

          Sołtysi zabierali głos w następujących sprawach: 

Sołtys Mirosław Sputowski  - sprawa bezpańskich psów. 

Sołtys Mirosław Koper – podziękowanie za wykoszenie poboczy droga Wielka Wola – Gaj, 

                                      - droga w Gaju. 

Sołtys Stanisław Lewandowski – droga powiatowa odcinek od p. Kostrzewów w stronę łąk, 

                                                  - wykoszenie poboczy na drodze powiatowej od strony Sierzchów, 

                                                  - do usunięcia drzewa w pasie drogowym na łuku Magdalana. 

Sołtys Jan Walaszczyk - szlak konny przebiegający przez Strzemesznę. 

 

 



Z uwagi na to że porządek obrad został wyczerpany, nikt więcej głosu nie zabierał 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa podziękował zebranym za przybycie oraz udział                   

w obradach i zamknął XIII sesję Rady Gminy Czerniewice. Obrady trwały od godziny 13.
20

 do 

godziny 15
30 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołowała:                                                                                             Przewodniczył: 

 

      Joanna Rochala                                                                                Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                 Jarosław Kępa 

 

 

 


